
PREDSEDSTVO OK SZDL O DRUŽBENEM SISTEMU
INFORMIRANJA V LJUBLJANI

Za kvalitetnejše
odločanje

Na 40. seji predsedstva občinske konference SZDL Ljubljana
Moste-Polje 17. t.m. so delegati nadrobno pregledali zastavljeno or-
ganizacijo izvedbe referenduma za III. samoprispevek, si porazdelili
še zadnje naloge zanj, nato pa obravnavali zaključke problemske kon-
ference o družbenem sistemu informiranja v Ljubljani.

O zaključkih je že razpravljal svet
za informiranje in politično propa-
gando, zato je bilo predsedstvu ob
Sicer težki temi lažje, ko se je odlo-
čilo v celoti podpreti zaključke sveta.

Predsedst\'o polno podpira priza-
devanja, da v Ljubljani zgradimo
enovit informacijski sistem, da poe-
notimo zajemanje informcij, njihovo
obdelavo in tudi distribucijo v korist
kvalitetnejšega odločanja v samou-
pravnem in delegatskem sistemu, pri
plaoiranju in na tehnološko-poslov-
nem področju kakor tudi v korist
zmanjševanja rasti potreb po admi-
nistrativnih delavcih v prihodnje.

Zato predsedstvo predlaga izvrš-
nemu svetu občinske skupščine, da
pripravi informacijo o obstoječem
sistemu družbenega informiranja v
občini; o tem, koliko je občinski si-
stem povezan s sistemom v Ljublja-
ni. To naj obravnava na svoji seji in
da v obravnavo tudi družbenopoli-
tičnem zboru občinske skupščine.

Glede oblikovanja družbenega
sveta za družbeni sistem informira-
nja pri občinski skupščini predsed-
stvo podpira stališče sveta, da bi
povsem zadostoval delegatsko se-

stavljen druibeni svet pri mestni
skupščini. Kar huda razprava pa se
je razvila ob predlogu o ustanovitvi
zavoda za družbeni sistem informi-
ranja v Ljubljani — seveda zaradi
poplave zavodov, ki pa se premalo
ustvarjalno in produktivno vključu-
jejo v razvoj Ljubljane. Stališče
predsedstva je bilo, da ni proti usta-
novitvi tega zavoda, vendar s tem ni-
kakor ne smemo povečati družbene
režije ne v mestu in ne vobčinah. Bili
so ZA, vendar na račun zmanjševa-
nja sedanje režije.
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